

No. 4101. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION OF PRIVATE ROAD VEHICLES. DONE AT NEW YORK ON 4 JUNE 1954¹

N° 4101. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE DES VÉHICULES ROUTIERS PRIVÉS. FAITE À NEW YORK LE 4 JUIN 1954¹

No. 4630. CUSTOMS CONVENTION ON THE TEMPORARY IMPORTATION FOR PRIVATE USE OF AIRCRAFT AND PLEASURE BOATS. DONE AT GENEVA, ON 18 MAY 1956²

N° 4630. CONVENTION DOUANIÈRE RELATIVE À L'IMPORTATION TEMPORAIRE POUR USAGE PRIVÉ DES EMBARCATIONS DE PLAISANCE ET DES AÉRONEFS. FAITE À GENÈVE, LE 18 MAI 1956²

SUCCESSION

Notifications received on:

3 September 1981

SOLOMON ISLANDS

(With effect from 7 July 1978, the date of the succession of States.)

Registered ex officio on 3 September 1981.

SUCCESSION

Notifications reçues le :

3 septembre 1981

ILES SALOMON

(Avec effet au 7 juillet 1978, date de la succession d'Etats.)

Enregistré d'office le 3 septembre 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 282, p. 249; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 10, 12 and 13, as well as annex A in volumes 940, 945, 952 and 1058.

² *Ibid.*, vol. 319, p. 21; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 8, and 10.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 282, p. 249; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 10, 12 et 13, ainsi que l'annexe A des volumes 940, 945, 952 et 1058.

² *Ibid.*, vol. 319, p. 21; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 8 et 10.